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actie 

1. Opening:  Door miscommunicatie is Brenda Meegdenburg niet 

aanwezig. Zij zal volgende vergadering komen. 

 

 

2. 

 
Inloopspreekuur: 

Pieter vd Berg: Een stand/kraam tbv het plan voor de inrichting terrein 

D’n Brak/Maria ter Heideschool op 10 maart is akkoord. Dan is de 

uitslagavond van de Heise Quiz. Ons doel: kenbaar maken dat we hier 

mee bezig zijn en betrokkenheid stimuleren 

 

3. Verslag vorige vergadering 240: 

*Adviesraad Sociaal Domein: een uitnodiging wordt nog uitgesteld 

door tijdgebrek. 

*Digitaal snelheidsbord: had er in oktober niet gehangen, komt nu in 

december, heeft gemeente laten weten. 

*Platformbijeenkomst Meierijstad op 29 november: hier zijn we met 

vier personen geweest. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Postlijst: zie lijst 
*Henri heeft met zijn handtekening onze steun betuigd aan het verzoek 

van de dorpen om een eigen postcode te krijgen. Dan kan ook de 

plaatsnaam gebruikt worden. 

*24 januari vindt het werkbezoek plaats van de gemeente.(18.15-

19.45u). Henri stuurt onze speerpuntenlijst. We gebruiken als basis de 

presentatie met foto’s van de Welkomstgroep 

*Receptie nieuwe burgemeester, Henri en Joep zijn hier naartoe 

geweest. We mogen hem uitnodigen voor een bezoek van twee uur aan 

Mariaheide. Henri probeert een afspraak te maken vroeg op de avond. 

*21 December: Bouwen in Meierijstad. Henri gaat hier naar toe  
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*21 December:Info avond over glasvezel door Roël Hoppezak. Mabib 

is het door de gemeente aangewezen bedrijf dat eventueel in de 

buitengebieden glasvezel aanlegt.. 

*Gemeente wil overleg over de speeltoestellen op de Hennenberg. 

Henri heeft Agitte Hubers gevraagd hierbij te zijn. Dit zal plaatsvinden 

in de 2e helft van januari. Contactpersoon gemeente is Marja van Heijst. 

Henri neemt contact op. 

*Nieuwjaarsreceptie van de gemeente in St.Oedenrode. 

*Er worden nog 2 deelnemers gezocht voor een kerngroep integrale 

visie openbare ruimte. Het ontbreek ons op dit moment aan tijd 

daarvoor.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Aandachtspunten/acties: 

 

INRICHTING TERREIN BRAK/SCHOOL:  

Op 22 februari gaan Henri en Jos naar de speeddate. Er zijn 18 

studenten.  

 

GOEDE DOELENWEEK:   

De stuurgroep overweegt om de landelijke Vastenactie op te nemen. 

Deze actie heeft een ANBI-status.  

 

SNELFIETSROUTE: 

Wat is onze volgende stap? 

De antwoorden die we op onze vragen hebben gekregen van Veronique 

de Wit zijn niet allemaal concreet. 

Henri gaat deze vervolgvragen nog doorsturen. 

 

VERGADERKALENDER:  

Openbare vergadering wordt verzet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Mededelingen:  

*Jan van Helvoirt is overleden. Hij was bestuurslid van 1994-1999. 

Henri stuurt een condoleance kaart naar de familie. 

*Volgende vergadering komt Joep later ivm jaarvergadering 

Carnavalsclub. 

 

 

 

 

7. Jaarwerkplan: Kasverslag en controle: volgende keer afspreken. Joep 

kijkt na wie er aan de beurt is. 

 

 

8. Heise Krant:  
*Kerstwens kan wellicht nog mee voor deze maand. We gebruiken een 

foto van de Dobbelsteen: ‘De Dorpsraad wil ook in 2018 weer hoge 

ogen gooien.’ 

*Volgend jaar:  collage van jaaractiviteiten gebruiken. 

 

 

 

 

 

9. Rondvraag:  

Nelly: heeft gehoord dat het pad bij Lomans weg gaat. Henri gaat hier 

vragen over stellen. Wie is de eigenaar van de grond?  

Nelly: Wie gaat er over de brandgangen achter de huurhuizen achter de 

kerk? Hiervoor kan men Area benaderen of de bewonersraad.  

 

 

 

 

 



Joep: de alternatieve wegwijzer bij D’n Brak(van de carn club) was 

afgebroken/rot. Jan van Boxmeer gaat deze opknappen.  

 

10. Sluiting 22.35 uur  

 

 


